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This revised and expanded edition of the widely-praised A History of Byzantium covers
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the time of Constantine the Great in AD 306 to the fall of Constantinople in 1453.
Expands treatment of the middle and later Byzantine periods, incorporating new
archaeological evidence Includes additional maps and photographs, and a newly
annotated, updated bibliography Incorporates a new section on web resources for
Byzantium studies Demonstrates that Byzantium was important in its own right but
also served as a bridge between East and West and ancient and modern society
Situates Byzantium in its broader historical context with a new comparative timeline
and textboxes
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评论

感覺學習歐洲中世紀還是從穆斯林西班牙和拜占庭入手比較好。朝代事件清晰且成系統
，並且都對“歐洲”的建立起著絕對的影響。熟悉兩邊之後再向歐洲西部擴展就不會一
上來被各種修道院，民族，小城邦搞暈。
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如果去constantinople之前读了该多好
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華東師範近幾年出版了一個書系：古典學譯叢，著實翻譯了不少冷門的作品，例如卡根
的《伯羅奔尼撒戰爭的爆發》、艾薩克的《帝國的邊界》等，這本《拜占庭簡史》也是
包括在內的作品。 本書的作者Timothy E. Gregory
是美國著名的古典學學者，專長在拜占庭跟古典考古，出版過不少...  

-----------------------------
非常好的一本拜占庭历史入门书籍！虽然读完一遍脑子里依然空空荡荡的
人的生命真是很脆弱啊，被水桶砸死的皇帝（君士坦提乌斯二世），被内侍一时愤怒捅
死的皇帝（世界光复者奥勒良）ps：一个用时五年将分裂成三部分的帝国重新整合的雄
主。英年早逝的皇帝（狄奥多西大帝...  
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